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 Проблемы концептуализации действительности и моделирования языко- 
П 781 вой картины мира: Сборник научных трудов. Вып. 7 / отв. ред. Т.В. Симашко. 

– Москва; Северодвинск: «БИБКОМ», 2015. – 306 с. – ISBN 978-5-905563-51-5                              
  

Представлены статьи лингвистов, литературоведов, философов и педагогов, 
принявших участие в VII Международной Интернет конференции, проведенной 
в (10 сентября – 10 октября 2015 года) в г. Северодвинске. На основе различных 
подходов раскрывается семантика единиц в лингвокогнитивном, 
лингвокультурологическом аспектах. Описание концептов, фрагментов 
национальной языковой картины мира, ее эстетической и фольклорной 
составляющих, особенностей фиксации научных знаний о действительности, 
специфических черт дискурсов массовой коммуникации осуществляется путем 
анализа слов, фразеологизмов, текстов разных стилей и жанров. 
Рассматриваются как теоретические проблемы концептуализации 
действительности, так и вопросы прикладного характера. 

Адресуется преподавателям, аспирантам, магистрантам, студентам, а также 
всем интересующимся проблемами национального мировидения. 
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 Problems of Reality Conceptualization and Modeling of Linguistic Picture of 
the World: Collection of scientific papers. Issue 7 / editor-in-chief T.V. Simashko/ - 
Moscow; Severodvinsk: «BIBKOM», 2015. – 306 p. – ISBN 978-5-905563-51-5 

P 781  
 Papers by specialists in various fields (philosophers, linguists, pedagogues, experts 

in literature) are published in the collection. They took part in the 7th International 
Internet Conference in Severodvinsk (10 September – 10 October, 2015). Cultural and 
cognitive peculiarities of linguistic units are explicated on the base of different 
approaches. Analysis of words, phraseological units, texts of different styles and 
genres enables to describe concepts, fragments of national linguistic vision of the 
world, its esthetic and folklore components; to research peculiarities of representing 
of scientific knowledges about reality and features of mass media discourse. 
Theoretical problems of reality conceptualization and their applications are observed 
in the collection of papers.  

The collection of scientific papers is addressed to teachers, postgraduate, master 
and senior students, and to everyone who is interested in problems of national vision 
of the world. 
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